
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 
 
 
 
  
 
 
            PROCES -VERBAL  
 

încheiat astăzi, 27 septembrie 2012, 
în şedinţa  ordinară a Consiliului Local 

 
 

 
  Lucrările şedinţei încep la ora  12,00  în prezenţa a 18 consilieri  din numărul 
total al membrilor Consiliului. 

Prin convocarea  nr. 1320/21.09.2012, consilierii au fost invitaţi la şedinţa 
ordinară a  Consiliului Local din data de 27 septembrie 2012, ora 12,00  care are loc  
în sala de şedinţe proprie din B-dul Bucureşti, nr.49-51. 

 
Prezenţi:               
 
1. Vladu Alexandru                                                       
2. Popazu Liviu                           
3. Badea Ionuţ            
4. BălăneanViorel 
5. Cartojan Dan Liviu 
6. Cepraga Cornel Sorin 
7. Cioacă Ionuţ 
8. Ciobanu George Daniel 
9. Dinu Elena Cristina 
10. Dinu Ionel 
11. Gâdea Gheorghe 
12. Ilie Clement  
13. Măroiu Marian 
14. Oprişan Gigi 
15. Pîrlea Victor Constantin 
16. Spoială Slav Gheorghe 
17. Truică Liliana Gabriela 
18. Velicu Florian 
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Absenţi: 
 

1. Petcu Toma Florin 
2. Stanciu Marius 
3. Georgescu Cosmin Ştefan 

 
Preşedinte de şedinţă este domnul Velicu Florian, ales prin Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.226/30.08.2012. 
 
Domnul consilier Velicu Florian: Bună ziua doamnelor şi domnilor, pentru 

început am să dau cuvântul domnului secretar să ne comunice dacă şedinţa este legal 
constituită. 

Domnul secretar Roşu Petre: Da, şedinţa este legal constituită, sunt prezenţi 18 
consilieri, lipsesc 3. 

Domnul consilier Velicu Florian: Supun la vot procesul verbal al şedinţei 
extraordinare din data de 14 septembrie 2012, le aveţi pe masă, dacă aveţi obiecţii? 
Nefiind, supun la vot procesul verbal.Cine este „pentru”?  Împotrivă? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Începem şedinţa ordinară a Consiliului Local, pe ordinea de zi, avem 31 de 
puncte cu o suplimentare de încă 2 puncte.  

Domnul administrator public Vucă Emil: Dacă îmi permiteţi am o propunere 
pentru domnul primar, fiind cel care aprobă ordinea de zi, propun să se retragă 
punctele 16, 17 şi 27. În legătură cu punctul 27, având în vedere raportul comisiei de 
urbanism prin care s-a aprobat renegocierea procentului de 2% pe care ofertantul la 
precizat şi având în vedere împrejurarea că acesta nu s-a prezentat în vederea 
renegocierii acestui procent, vă propun retragerea acestui punct de pe ordinea de zi. 

În ceea ce priveşte punctele 16 şi 17 a fost întocmit un referat al 
Compartimentului Licitaţii – Contracte pe problema legată de durata de delegare a 
contractului. Având în vedere că există o neconcordanţă între o presupusă formă de 
contract cadru, între modul în care a fost redactat anunţul de participare la licitaţie, 
între caietul se sarcini care nu prevede o durată pentru care să se încheie acest 
contract şi oferta S.C. Global Energy Producţion care nu prevede o durată pentru 
care să se efectueze delegarea acestui contract, vă propun ca aceste materiale să fie 
discutate într-o şedinţă extraordinară. Pun la dispoziţia dumneavoastră aceste patru 
materiale, atât am reuşit să fac până acum, a referatului despre care am făcut vorbire. 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Daţi-mi voie să concluzionez ceea ce v-a 
explicat juridic domnul administrator. În urmă cu trei luni v-am propus să reluăm 
procesul de delegare a acestui serviciu de la momentul întreruperii acestuia, 
februarie 2012. Am considerat cu toţii că este bine să trecem peste etapa pierdută de 
patru luni şi să reluăm procedura de la momentul opririi, asta însemnând atribuire 
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directă. Dumneavoastră aţi fost de acord. Pentru faptul că la comisie aţi avut un draft 
de contract sub o formă în care se prevedeau durată, preţuri, costuri, iar când v-aţi 
ridicat mapele de şedinţă a apărut un alt contract în care durata era alta decât cea 
care apărea la comisie şi pentru faptul că nu mai apăreau acele elemente de cost şi 
redevenţă, am considerat necesar să le scot de pe ordinea de zi şi să vă propun ca în 
zilele următoare, marţi, miercuri sau joi, în funcţie de timpul necesar pentru studiere 
să ne întâlnim într-o şedinţă extraordinară. 

În ceea ce priveşte punctul 27, primăria este în momentul de faţă parte în alt 
contract de asociere în participaţiune pentru o suprafaţă de 20ha pentu care acel 
ofertant ar da 8,7% din producţie. Noua ofertă pentru un alt teren este de doar 2%. 
Pentru a nu îndepărta acel investitor i-am propus să se conformeze măcar la nivelul 
acelei oferte. Între timp am studiat ce înseamnă celule fotovoltaice, ce înseamnă 
producţie şi de unde vin banii din această afacere. Din producţie vine care 15% iar 
din certificate verzi diferenţa de 85%. Doar că ei nu ne dau din toate veniturile lor, 
ne dau doar din producţie care vă spuneam că este de 15%, deci din 30.000 mii Euro 
nouă ne dădeau doar 4-5 mii Euro anual. Ori nu consider normal să dăm un teren pe 
25 ani şi să iau 3-4 mii Euro, de aceea vă propun să retragem şi acest punct de pe 
ordinea de zi şi să discutăm cu un investitor atunci când vine cu soluţii concrete şi 
benefice pentru administraţie. 

 
Domnul consilier Velicu Florian: Supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată. 
 
Punctul 1 : proiect de hotărâre  privind   încetarea de drept a mandatului de 

consilier local al domnului Georgescu Cosmin Ştefan. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind declararea vacanţei unui post de 
consilier local. 

Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Direcţiei Poliţiei Locale. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei  juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 
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       Punctul 4: proiect de hotărâre  privind aprobarea modificării Organigramei şi 
Statului de funcţii ale Centrului Cultural Local „Ion Vinea”. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei  juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ - cultură. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 5 : proiect de hotărâre  privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale 
pentru anul fiscal 2013. 

Domnul consilier Velicu Florian: Aş vrea să fac o precizare, avem o anexă la 
material. Raportul comisiei  juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Este bine că se menţin tarifele anului 
2012. Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat 

aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 6 : proiect de hotărâre  privind acordarea unui sprijin financiar în 
valoare de 4000 lei, Centrului de Prevenire, Evaluare şi Consiliere Antidrog din 
Giurgiu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ - cultură. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 
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Punctul 7: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în 

valoare de 8000 lei Asociaţiei „Licurici” din Giurgiu . 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în 
valoare de 4100 lei Asociaţiei Clubul Pensionarilor Giurgiu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în 
valoare de 4100 lei Sindicatului Pensionarilor Giurgiu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în 
valoare de 1000 lei, Parohiei Bunavestire din Giuegiu pentru proiectul 
educaţional „Priveşte viaţa cu alţi ochi”. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ - cultură. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în 
valoare de 20.000 lei Bisericii „Sfântul Pantelimon şi Sfinţii Arhangheli Mihail şi 
Gavril” din incinta Spitalului Judeţean Giurgiu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
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Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 
favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ - cultură. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? 
Domnul consilier Dinu Ionel: Vă rog mult pe viitor să analizăm situaţia în 

legătură cu bisericile, eu o să votez acest punct, dar să dăm aceste sprijine în funcţie 
de priorităţi, să analizăm. 

Domnul primar Barbu Nicolae: La demisolul acestei biserici se află un centru 
social pentru însoţitorii persoanelor care sunt în spital şi nu au unde să servească 
masa. La fel şi la biserica din Tineretului există un centru social pentru oamenii 
nevoiaşi din aceea zonă. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? 10 pentru. „Împotrivă”? 
Abţineri? 8 abţineri.  

Punctul 12: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în 
valoare de 5000 lei Asociaţiei Naţionale a Cadrelor Militare în Rezervă şi în 
Retragere – Organizaţia Judeţeană Giurgiu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ - cultură. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în 
valoare de 5000 lei Asociaţiei Naţionale a Cadrelor Militare în Rezervă şi în 
Retragere  din  M.A.I. – Filiala Judeţului Giurgiu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ - cultură. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în 
sumă de 4000 lei doamnei Bulacu Anghelina din Giurgiu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
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Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 
favorabil, dar în raport apare suma de 4500 lei. Noi am aprobat 4000 lei. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Există o cerere de 4000 lei, nu putem să dăm 
mai mult decât cere. 

Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în 
sumă de 4000 lei domnului Miertoiu Florin Ilarion din Giurgiu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ - cultură. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ suntem de acord dar 

numai o dată, dacă în perioada următoare mai sunt posibilităţi vom mai încerca. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în 
sumă de 4000 lei domnului Manolache Stan din Giurgiu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? 
Domnul consilier Dinu Ionel: Eu ştiu că vine şi argumentează că are 720 lei 

pensie şi are nevoie de 400 lei, dar dânsul mai este şi revoluţionar şi s-ar putea să 
benficiaze şi de acea indemnizaţie de revoluţionar, vreau să analizăm acest material 
şi vă rog să îl amânăm. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 
de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? 18. Nu a fost aprobat. 
Respins în unanimitate. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Luna aceasta am avut 38 de solicitări de sprijin 
financiar în afară de acestea de azi, 780 de milioane, pentru luna viitoare mai avem 
8000 lei, acesta a fost bugetul aprobat la începutul anului, acestea au fost 
prevederile. 

Doamna consilier Dinu Cristina: Să stabilim nişte criterii clare cui acordăm 
aceste ajutoare, Direcţia de Asistenţă Socială să acorde mai mare atenţie acestor 
referate de anchetă socială. 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului  
local de venituri şi cheltuieli pe anul 2012. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
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Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 
favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? 17. „Împotrivă”? Abţineri? 1. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în 
domeniul privat al Municipiului Giurgiu a unui teren în suprafaţă de 30 mp. aflat 
în Municipiul Giurgiu, strada Tineretului adiacent Bl.200. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei  juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind acordarea unui aviz de principiu în 
vederea întocmirii raportului de evaluare necesar vânzării prin negociere directă 
a terenului în suprafaţă de 30mp., situat în municipiul Giurgiu, strada Tineretului 
adiacent Bl.200. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei  juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind trecerea în domeniul privat al 
Municipiului Giurgiu  a unor terenuri situate în Municipiul Giurgiu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei  juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 



 9

Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind acordarea unui aviz de principiu în 
vederea întocmirii raportului de evaluare necesar vânzării prin licitaţie publică a 
terenului în suprafaţă de 44mp., situat în Municipiul Giurgiu, strada Tineretului 
adiacent Bl.B4/1S. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei  juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil, cu menţiunea să nu se depăşească aliniamentul blocului. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia a analizat documentele inclusiv 

cererea de cumpărare a petenţilor şi mergând pe un principiu că iniţial s-au 
concesionat aceste terenuri urmând ca după finalizare să se şi poate vinde, a dat aviz 
nefavorabil, datorită faptului că a considerat mai bine o concesiune iniţială, ţinând 
cont că proiectul de construcţie a fost prezentat doar într-o fotografie am zis că este 
mai bine, existând posibiltatea să nu se încadreze cu arhitectura din zonă. Părerea 
noastră este că mai bine să se concesioneze, să se termine construcţia ca apoi să o 
putem vinde.(în raportul comisiei buget-finanţe este cu aviz favorabil acest punct)   

Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii?  
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Ca strategie viitoare pentru oraş este 

să se procedeze la concesionare terenurilor pentru că o concesionare aduce bani şi 
după generaţiile noastre şi să se respecte PUG-ul care a fost conceput iniţial pentru 
oraş. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi eu sunt de acord cu concesionarea să nu mai 
apară fel de fel de construcţii între blocuri şi propun concesionarea dacă se poate. 

Domnul consilier Velicu Florian: Supun la vot proiectul de hotărâre iniţial. 
Cine este „pentru”? „Împotrivă”? 18 voturi. Se respinge în unanimitate. 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind acordarea unui aviz de principiu în 
vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini necesar 
concesionrii clădirii anexă a Şcolii Generale nr.6 Savin Popescu din Municipiul 
Giurgiu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei  juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 
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Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind constatarea încetării contractului de 
asociere nr.12945/17.07.2003 încheiat între Municipiul Giurgiu şi Societatea 
Comercială P&E COMPANY S.R.L. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei  juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil, dar executivul să ne prezinte dacă mai sunt datorii. 
Domnul consilier Velicu Florian: Ne poate spune cineva din executiv? 
Domnul Trăistaru Cristian: Nu mai sunt datorii, sunt la zi. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind acordarea avizului de principiu în 
vederea întocmirii raportului de evaluare necesar efectuării unui schimb de 
terenuri între Municipiul Giurgiu şi Societatea Comercială Vîlceanca S.R.L. 
Giurgiu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei  juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? 10. „Împotrivă”? Abţineri? 8. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de asociere 
nr.13658/09.07.2009 încheiat cu S.C. NETWORX  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei  juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 
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Punctul 26: proiect de hotărâre privind  aprobarea alipirii  a cinci terenuri 
aparţinând domeniului privat al Municipiului Giurgiu, zona Piaţa Centrală. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei  juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Îmi pare rău dar aici este o încurcătură, noi la 

comisie am avizat favorabil, nu ştiu de ce apare aviz nefavorabil. Deci avizul este 
favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea majorării capitalului 
social la S.C. Tracum S.A. Giurgiu prin emiterea de acţiuni nominative în formă 
dematerializată. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei  juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei buget-finanţe. 
Domnul consilier Cartojan Dan: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat 

aviz favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Giurgiu nr.252 din 29 sepembrie 2011. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei  juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Giurgiu nr.127 din 31 mai 2012. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei  juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind rectificarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Giurgiu nr.153 din 26 iulie 2012. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei  juridice. 
Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Velicu Florian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este „pentru”? „Împotrivă”? Abţineri? În 
unanimitate a fost aprobat. 

Domnul consilier Velicu Florian: La „diverse” domnul Cepraga vrea să facă 
câteva precizări.  

 
Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Dacă până acum am avut probleme cu 

aprobarea preţurilor, cu reînnoirea contractelor, astăzi suntem aproape de 1 
octombrie mai avem o lună şi instalaţiile trebuiesc pregătite, rodate, instalaţiile de 
distribuţie umplute, făcute probele, asta începe de regulă la 15 octombrie, lucru care 
acum nu se poate face. Eu înţeleg că problema amânării este una singură: pe ce 
perioadă să se facă contractul pe 1 an sau pe 10 ani. În monitorul oficial scrie clar pe 
10 ani. Am o propunere pentru executiv: dacă se doreşte încheierea contractului pe 1 
an, primăria să-şi facă un serviciu pentru iarna 2012-2013 să asigure serviciul de 
alimentare cu energie termică şi presupun că nu va fi nici o problemă. Un este să fie 
un serviciu care să funcţioneze mai mult sau mai puţin legal şi alta este să fie un 
operator privat care să aibe autorizaţie, licenţă, contractele pentru utilităţi care sunt 
pe vechiul operator SCUT şi trebuiesc reînnoite, trebuie angajat personal, trebuiesc 
făcute contractele cu consumatorii, sunt 7000 de consumatori, credeţi că furnizează 
cineva energie termică fără contract? Nu. Ofertantul a prezentat în oferta tehnică şi 
partea de investiţii, partea de investiţii pe care riscând a şi contractat-o, este vorba de 
cele două cazane de apă fierbinte care printr-un studiu făcut de primărie anul trecut 
au reieşit anumite măsuri printre care şi montarea celor două cazane de apă fierbinte. 
Noi ne-am apucat fără să avem contract şi am comandat cele două cazane, urmând 
ca la 1 decembrie să le putem folosi. Va trebui să oprim. Acum mă consider 
reprezentantul ofertantului care a făcut eferta la negocierea directă şi nu va semna 
contractul pe 1 an ci numai pe 10 ani aşa cum scrie în monitorul oficial şi în toate 
documentele legale la momentul licitaţiei. Nu trebuia să scriem în oferta tehnică pe 
câţi ani, pentru că scrie în monitorul oficial în anunţ. 

 
Domnul primar Barbu Nicolae: În primul rând investiţia nu o face acest 

investitor, dânsul este doar executantul acestei investiţii, suportă banii Consiliul 
Judeaţean. Ştiu foarte bine discuţia cu Consiliul Judeaţean, această societate avea de 
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plată 56 de miliarde, în contul acestei sume şi-a luat angajamentul că face două 
investiţii, nu mai plăteşte banii Consiliului Judeţean. Deci el renunţă la acel drept de 
creanţă în contul celor două investiţii. Până al urmă cine suportă banii? Consiliul 
Judeţean, din acel drept de creanţă. Încă nu avem certitudinea că la momentul ăsta 
Consiliul Judeţean şi-a dat acceptul de a efectua această investiţie dumneavostră. În 
acest moment Consiliul Judeţean este proprietarul acelor utilaje, ni le-au transferat 
nouă, noi am acceptat, prefectul a atacat aceea hotărâre, până la urmă Consiliul 
Judeţean este încă proprietar pe acea instalaţie. Noi avem dreptul de administrare.Eu 
vă prezint dumneavoastră o situaţie, gândiţi-vă foarte bine ce hotărâţi. 

Domnul consilier Velicu Florian: Nemaifiind probleme, declar şedinţa închisă. 
Şedinţa se încheie la ora 14. 
 
 
 

 


